



LEJERBO AFD 184 EGEVOLDEN II

Onsdag d. 9-8-2023 kl. 19:00-21:00 med følgende dagsorden:

Deltagere	Robina, Lena, Bent, Lone, Mogens, Anne, Simab
Ordstyrer	Robina
Afbud	Birgit, Arne,
Referent	Robina
Frugt	Robina
1	<ul style="list-style-type: none">• Endelig godkendelse af dagsorden• Dagsorden blev godkendt
2	<ul style="list-style-type: none">• Endelig godkendelse af referat• Referatet blev godkendt
3	<ul style="list-style-type: none">• Lokalinspektør• Afbud fra Arne
4	<ul style="list-style-type: none">• Varmemester• Afbud fra Morten, da han stopper.
5	<ul style="list-style-type: none">• Formanden• Cityparkering – app status<ul style="list-style-type: none">○ Vi skal have opklaret hvad afdelingen tjener på at have Cityparkering? Formanden hører Arne og driften. Det fungerer fint med gæstekort og hvis koden virker. Vi skal også have på plads, om der er et antal gæsteparkering årligt eller er der frit slag?• Blomsterkummer<ul style="list-style-type: none">○ Der er kommet nye blomsterkummer, og der har allerede været hærværk på en af kummerne. Sagen er sendt til politiet.○• Jubilæumsfest<ul style="list-style-type: none">○ Omkring 80 har tilmeldt sig og vi bliver 60 til maden.• Julefrokost

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Vi har forhørt os hos Rebæk Brasserie & bar – De er kommet med et tilbud, som ser godt ud. ○ Engtoftegaard er også kommet med tilbud men som vi afviser pga. menuen er for kedelig. ○ Robina/Anne/Lena hører Rebæk om de kan lave et billigere tilbud til os
6	<ul style="list-style-type: none"> • Økonomi/Lone og Robina <ul style="list-style-type: none"> • Det blev besluttet, at driftens akvarium skal køre på driftens egen driftskonto og ikke på konto 119.
7	<ul style="list-style-type: none"> • Skiltning/ Lena <ul style="list-style-type: none"> • Morten vil lave et udkast, men vi har intet hørt.
8	<ul style="list-style-type: none"> • Mails til bestyrelsen <ul style="list-style-type: none"> • Ansøgning til køb af køer og diverse til onsdags billard blev godkendt. • Mail omkring borde: Vi besluttede, at vi pt ikke køber nye borde til Beboercafeen, da vi mener, at de nuværende borde sagtens kan holde nogle år endnu. Vi vil gøre opmærksom på, at bordene skal løftes i forbindelse med flytning. Klublederen skal tage fat i driften, som kan hjælpe med at fixe de borde, der er problemer med. • Mail omkring selskabslokalets åbning fra beboer. Udlejning af selskabslokalet er midlertidigt lukket indtil vores afdelingsmøde i november, hvor vi håber, at vi finder en fremtidig løsning.
9	<ul style="list-style-type: none"> • Evt.
Kommende møder	13/9 BM, 11/10 Budgetmøde/BM 17-21, 1/11 BM, AFD.MØDE 8 /11 , 13/12 BM